

BB系列保險箱說明書

BB Series User Manual

一、開啟保險箱 OPEN THE SAFE

輸入原設定密碼“1234”(每按一下，蜂鳴器響一聲同時黃色指示燈閃爍)，輸入完畢後按“#”鍵，(“*”鍵為清除鍵。)，電磁鐵吸合持續5秒，同時綠色指示燈亮5秒，在5秒之內順時針轉動旋鈕和向外拉，即可打開保險箱，若已自編密碼，則輸入密碼依上列動作即可開啟。

二、用戶自編密碼

打開保險箱，按一下保險箱內側門邊的紅色換碼按鈕，此時黃色指示燈亮，表示進入用戶密碼更改狀態，輸入新的用戶密碼(1至8位數)，按“B”鍵，蜂鳴器發出“必、必”兩聲，表示新的用戶密碼已被接受並儲存。如果黃色指示燈閃爍同時蜂鳴器響三聲，則表示密碼更改無效，必須重新操作。

三、更換電池

在正常使用，紅燈伴隨綠燈同時亮，表示電壓已不足，應及時更換電池(電池正負方向要正確)，更換電池後，在鎖門之前操作一遍，無異常方可鎖門。

四、錯誤報警

待機狀態下，一但連續3次按錯密碼，保險自動進入1分鐘報警狀態。可輸入正確密碼解除警報。

五、震動報警設置

設置警戒方法：按“B”鍵，電腦板自動進入警戒狀態。保險箱振動後立即報警。

解除警報方法：保險箱報警後，輸入所設置的密碼，按“B”鍵開門，即可消除警戒。

1. OPEN THE SAFE

Input “1234”, (each pressing results buzzer beep once and yellow light flash), then press “B” button, (“A” button to clear key.), the green light will be on, rotate the knob and pull out, the door is opened. If it was set the code, input the code, operating as above.

2. CHANGE THE CODE

Open the safe, press the red button and the yellow light goes on, indicating that enter the state to change the code. Input the new code (1-8 digits), then press “B” button, it will be confirmed by two beeps, indicating that the new code have been accepted and stored. However, if the yellow flash with the buzzer beeps three times means the new code is invalid and should operate again.

3. THE CHANGING OF BATTERY

If the red light is on with green light indicating that you should change the battery. To be sure the battery are installed correctly. Please have a test before you close the door.

4. ALARMING

If incorrect codes are input three times consecutively, the safe will enter into the condition of alarming for one minute. Input correct code to stop the alarming.

5. THE SETTING OF ALARM CAUSED BY SHAKE

To set: press “B”, safe will enter the condition of alarming automatically. If the safes is shaken, it will alarm at once.
To cancel: After the alarming, input the correct code, press “B” to open the door, the setting will be canceled automatically.

